
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 
dne 15. června 2023 

 
Přítomni: Barták, Forst, Koucký, Loebl, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté: Čepek, Kolman (až po bod 6) 
 
 1. Kolegium sekce společně s radou Cooperatio Computer Science jednomyslně 

schválilo vypsání čtyř pracovních míst, a to 1x OA na KDSS a KTIML a 2x 
akademický vědecký pracovník na ÚFAL. 

 
 2. Kontrola zápisu z předchozího jednání (11. 5.) - bez připomínek. 
 
 3. Proběhla diskuse o prvním návrhu dokumentu stanovujícího pravidla pro výuku 

v anglickém jazyce. Členové kolegia s textem až na drobné detaily souhlasí, ale 
shodli se, že by bylo dobré ho rozšířit i o pravidla pro výuku v českém jazyce.  
Stalo se po kolegiu: Dokument byl schválen per rollam a je přílohou tohoto 
zápisu. 

 
 4. Proběhla diskuse o tom, jak pomoci zlepšit kvalitu výuky programování. Mezi 

diskutovanými body byla nejednotnost mezi paralelkami cvičení (měl by pomáhat 
manuál pro cvičící daného předmětu, který již existuje), otázka přetěžování 
domácími úkoly a rychlost reakcí na maily. K poslednímu bodu se kolegium 
shodlo, že vyučující může nabídnout jiný komunikační kanál než mail, např. 
pevné konzultační hodiny. 

 
 5. Vzniká databáze podvodů, měla by být zprovozněna do začátku semestru. 

Vkládat záznamy budou vyučující, nahlížení a následné vyhodnocení opakujících 
se případů bude řešit garant příslušného programu. 

 
 6. Klesá naše účast ve SVOČ a bylo by vhodné studenty upozorňovat na možnost 

se soutěže zúčastnit. 
 
 7. Proděkan Sgall informoval, že nutnost vyplnění formuláře A1 je v případě 

dlouhodobé cesty, cesty hrazené externě a cesty na konferenci, která to 
vyžaduje. 

 
 8. Fakulta pořídí centrální licenci na Overleaf. 
 
 9. Přestavba rotundy je naplánována na srpen až září. Dočasně se výrazně omezí 

parkovací místa na dvoře. Roli prázdninové laboratoře převezme SW2. Pokud se 
práce nestihnou do začátku semestru, bude se do SU1 a SW1 chodit ze dvora. 
Bude probíhat také přestavba kostela. 

 
 10. Proděkan Sgall informoval, že proběhlo jednání s firmou CETIN ohledně 

ukončení nájmů na MS. 
 
 11. Budoucnost stravování po ukončení provozu Profesního domu je nejasná. 

Zájemce se zatím nenašel, probíhá jednání o zřízení výdejny menzy.. 
 



 12. Kol. Vidová Hladká informovala o stavu příprav oslav výročí sekce: publikace se 
chystá, bude slavnostní koncert, uvažuje se o hackathonu, finalizuje se seznam 
panelistů, hledá se moderátor. 

 
 13. Proběhla diskuse o partnerském programu. Převažuje názor, že případy, kdy 

firma vede výuku na naši žádost, je třeba řešit jiným způsobem. 
 
 
 Zapsal: Forst 


